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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Az ágyfelszabadítások során pontosan, számszerűen 
hány embert küldtek haza az intézmények?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A mai napig nem világos, hogy a kórházi ágyfelszabadítások során hány embert kellett hazaküldeni
az  intézményekből.  A kormány tagjaitól  is  folyamatosan  egymásnak ellentmondó nyilatkozatok
jelennek meg ezzel  kapcsolatban.  A helyzet  tisztázása  érdekében kérem pontosan,  számszerűen
tájékoztasson arról, hogy hány embert küldtek el a kórházakból!


